
Word wakker 

Mededogen uit zich in deze wereld door middel van liefde en vriendelijkheid. Dit is ook 
de manier van leven van een beoefenaar van Dafa, wat zijn innerlijk weerspiegelt. Er is 
iets waarover ik de laatste tijd heb nagedacht. Ik heb jullie gevraagd om levens te redden, 
maar de innerlijke houding die jullie hebben wanneer jullie dingen doen om dit te 
bereiken, zoals wanneer ieder van jullie de waarheid verheldert aan mensen of optreedt 
met Shen Yun, zou niet beperkt moeten zijn tot alleen die momenten. Je zou daarentegen 
een innerlijke houding moeten handhaven van het verheffen van de ziel van mensen en 
vasthouden aan dit doel terwijl je je taken uitvoert op je werk, waar dat ook mag zijn. Dit 
geldt in het bijzonder voor degenen onder jullie die betrokken zijn bij verschillende 
mediaplatforms. Er zijn gevallen geweest waarbij anderen niet eens het mededogen in je 
voelen dat iemand die een spiritueel leven leidt zou moeten hebben. Of je commentaar op 
situaties of gebeurtenissen is gebaseerd op je persoonlijke voorkeuren, wat niet zo zou 
moeten zijn. Je bent hier om te helpen levens te redden op spiritueel niveau. Je zou Zhen, 
Shan, Ren ( waarachtigheid, mededogen en verdraagzaamheid) als maatstaf moeten 
nemen. Wat je schrijft en zegt moet mensen op z'n minst helpen om een richting in te 
slaan die hun ziel uiteindelijk zal verheffen. 

Een vrij ernstige kwestie is dat sommigen van jullie vaak persoonlijke aanvallen 
uitvoeren op hooggeplaatste politici. We zijn hier echter om mensen spiritueel te 
verheffen en ze van het gevaar te verlossen, niet om vijanden te maken. Eigenlijk zou je 
niemand persoonlijk moeten aanvallen, hoe slecht de persoon ook is (met uitzondering 
van de sinistere, nu overleden despoot van de Chinese Communistische Partij, Jiang) – en 
zeker niet de belangrijke figuren binnen de twee grootste politieke partijen van de 
Verenigde Staten. Iedereen is hier voor de Weg en iedereen wacht, op zeker niveau, op 
bevrijding uit deze wereld. Maar persoonlijke aanvallen leiden gemakkelijk tot haat. En 
wanneer dat intense gevoel zich eenmaal heeft gevormd, kun je het moeilijk ongedaan 
maken. Dus hoe kun je deze mensen dan redden? Bovendien leidt het gemakkelijk tot 
vergelding. Zijn er niet genoeg lessen geweest op dit vlak? De meesten van ons zijn niet 
van hier en we zijn niet diep verankerd in deze samenleving. Bovendien zijn we hierheen 
gekomen om te ontsnappen aan vervolging door de CCP. We moeten dus dankbaar zijn 
dat de Verenigde Staten ons hebben ontvangen. 

Wanneer je schrijft of spreekt, moet je dat doen met de bedoeling om anderen spiritueel 
te verheffen en uit liefde voor je medemens. Iedere beoefenaar van Dafa – en niet alleen 
degenen die in de media werken – zou zich moeten afvragen of hij doet wat een 
beoefenaar van Dafa zou moeten doen. Wanneer ik terugkijk voel ik me ongerust. Velen 
zijn al geruime tijd laks in hun cultivatiebeoefening en gedragen zich net als ieder ander 
in de wereld. Is dit de staat van een beoefenaar van Dafa? Je moet dit probleem echt 
serieus nemen. Velen van jullie die betrokken zijn bij verschillende mediaplatforms 
zouden hun werk moeten koppelen aan het verhelderen van de waarheid en het redden 
van mensen. Als je enige doel is om het aantal clicks te verhogen, is dit dan de staat waarin 
een beoefenaar van Dafa zou moeten zijn? Je verspilt veel van de beperkte tijd die nog 
over is om levens te redden in deze laatste fase! Daar zul je op een dag spijt van krijgen! 
Het is de verantwoordelijkheid van een beoefenaar van Dafa om mensen te behoeden 
voor onheil, maar als je zo doorgaat zal je mededogen volledig verloren gaan! Is dit ook 
maar enigszins de staat van iemand die een spiritueel leven leidt? Denk na over de dingen 



die zijn gebeurd. Zijn het op zichzelf staande incidenten? Beoefenaars van Dafa worden 
beschermd door godheden. Als er problemen ontstaan, is dat dan geen waarschuwing van 
de godheden? Waarom word je niet wakker? Als er echt grote problemen ontstaan, is dit 
dan geen goddelijke straf? Als je geen mededogen meer in je hebt, als je je 
verantwoordelijkheid en missie bent vergeten, en zelfs vergeet dat je een beoefenaar van 
cultivatie bent, dan zul je net zo worden als gewone mensen. En als de grenslijn tussen de 
beoefenaars van Dafa en anderen vervaagt, wat is dit dan voor een groep? Is dat niet 
beangstigend? Maar wij zijn wezens die de grootste verantwoordelijkheid in het 
universum dragen! 

Ik heb altijd gezegd dat je je als beoefenaar van Dafa niet met politiek moet bemoeien, 
noch betrokken moet raken in de strijd tussen politieke partijen. De Democratische Partij 
en de Republikeinse Partij zijn beide slechts menselijke aangelegenheden. De godheden 
willen elk individu redden. Je kunt niet zeggen dat je alleen diegenen zult redden die bij 
de ene politieke partij horen en niet die van de andere partij. Het zijn allemaal mijn 
mensen! Zowel ik als talloze godheden willen ze allemaal redden! Als iemand zelf niet 
gered wil worden is dat een andere zaak. Maar als beoefenaar van Dafa kun je niet 
selectief te werk gaan. Iedereen is van nature goddelijk en iedereen is naar deze wereld 
gekomen om over Dafa te leren en om verlossing te verkrijgen. 

Bovendien, als je commentaar geeft op iets, moet je alleen commentaar geven op de goede 
of slechte kanten van de kwestie en niet op de persoon zelf. Misschien heeft iemand iets 
verkeerd aangepakt in een bepaald opzicht, maar is hij of zij geweldig in andere opzichten. 
De denkwijze en overtuigingen van sommigen zijn nogal verschillend, maar dat betekent 
niet dat het van nature slechte mensen zijn. In staat zijn om mededogen te hebben voor 
iedereen, om liefde te hebben voor alle mensen, is echt niet iets wat een gewoon mens 
kan bereiken. Nog moeilijker is het om een gevoel van mededogen te hebben voor alle 
levende wezens in alles wat je doet. Maar dat is iets waartoe beoefenaars van Dafa in staat 
zouden moeten zijn! Cultivatiebeoefening is een proces en nieuwe beoefenaars kunnen 
het daarom nu misschien nog niet bereiken, maar na verloop van tijd, als je je verder 
ontwikkelt in je cultivatiebeoefening, zou je in staat moeten zijn om het te bereiken. 
Ervaren beoefenaars moeten dit nu meteen doen. Het wordt bepaald door je historische 
missie, het is wat elke beoefenaar van Dafa die spirituele grootsheid nastreeft, moet 
bereiken in zijn of haar beoefening! 
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